
 

Årsberetning Styret EHK for 2018 

Styret i 2018 har bestått av: 

Leder: Roger Gjødingseter 

Nestleder: Tom Bremnes 

Kasserer: Anita Gundeid 

Sekretær: Anita Berntsen 

Styremedlem:Lilli Bergsjøbrenden  

Styremedlem: Anne Karin Larsen Johansen 

Varamedlem: Birgitte Øiseth Furulund 

Varamedlem: Mette Smeby 

Valgkomite:  Aina Nordahl 

Tone Ruud Kvehaugen     

Solveig Amundsen    

 

 

Vi har holdt 11 styremøter og 4 av disse har gruppeledere vært med på. 

Økonomi:  

Overskudd  

Sunn og god økonomi 

 

Medlemstall pr 31.12.2018  

NKK – medlemmer pr 31.12.18 

Antall hovedmedlemmer 216 



 

 

Vi har i år arrangert kurs for valp, i hverdagslydighet, lydighet, bruks, rally og agility.  

Om hver gruppe se beretninger skrevet av hver gruppes ansvarlige. 

Vi har hatt sommeravslutning, julebord og juleavslutning. 

 

I mai ble det avholdt det årlige agilitystevnet i samarbeid med NOHK. 

I september ble det avholdt lydighets-, rallystevne og valpeshow.  

 

 

 

Vi i styret vil få takke alle som bidrar til at klubben vår er i vekst og at medlemmene står på for et 

godt miljø, og at vi er en så hyggelig og sosial hundeklubb. 

 

 

For styret EHK 

 

Roger Gjødingseter 

Leder 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Sak fra styret 

Avslutte bonusordning 

Styret har etter å sett hvor mye penger som går ut i bonus ønske om å slutte med bonuspoeng, se 

regnskap. Vi ønsker, samme som medlemmer, å få en større og varm hall og da er det bedre å få 

spart midlene våre så dette blir en realitet. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Sak fra medlem 

 

1. Kommunikasjon mellom styret og resten av medlemmen.  

Dere som styre gjør en veldig god jobb, det er vi som kjenner dere ikke i tvil om. Men som 

medlem i klubben får vi ingen informasjon om hvilke saker dere jobber med eller hva som 

skjer med forslag som sendes inn til styremøtene. Vi sjekket i permen i klubbhuset og det siste 

referatet som ligger der er fra februar 2018.  

Dette er ikke greit.  

Vi vil at referatene fra styremøte skal legges ut digitalt på hjemmesiden maksimum en uke 

etter at styremøte er avholdt.  

 

2. Hjemmesiden. 

Hjemmesiden fungerer ikke slik den er i dag. En hjemmeside skal være et levende dokument 

som reflekterer det vi i klubben holder på med. Og idag er den så og si død.  

Vårt forslag er at klubben betaler noen for å drifte hjemmesiden og det blir opp til 

gruppelederne og sende inn ting som skjer i de ulike gruppene, slik at hjemmesiden reflekterer 

den fine klubben vi har. 

 

3. Gruppeledere.  

Sånn det er i dag har det vært mye jobb for gruppelederne og det har også vært litt instabilitet 

(da kanskje i hovedsak i lydighetsgruppa) med litt ofte bytter. 

Vårt forslag er at vi har en komite bestående av 2-4 personer som er ansvarlig for hver 

aktivitet. Disse vil også være kjernen av stevnekomiteen for den aktiviteten de er ansvarlige 

for. På denne måten kan vi spre arbeidet mellom flere mennesker og spre kunnskapen om de 

ulike rollene man har ved et stevne i klubben. 

 

Jeg håper dette kommer med på årsmøtet for jeg tror dette er viktige saker som opptar flere 

medlemmer enn oss. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Svar fra styret 



 

1 og 2 

Nå blir ansvarlig for hjemmesiden i styret så da blir dette enklere. 

 

Veldig lite av det som blir snakket om på styremøtene er for medlemmer, men vi skal 

oppdatere om regnskapstall hver måned etter styremøter. 

 

3 

Vi i styret har ikke samme oppfatning når det kommer til lydighetsgruppa. Dette er en gruppe 

som omfavner flere medlemmer nå enn tidligere. Regelmessige møter blir holdt i gruppa. 

 

Ang komiteer, hjelp er velkommen, kom med navn. Mye jobb innfor stevner, så flere til å ta i 

et tak er ikke dumt. 

 

 

 


